
Protokoll fört vid ordinarie sammanträde med styrelsen för Sandhults 

Hembygdsförening onsdagen den 7 december 2022 kl. 18.00 i Lilla Götseredsstugan.  

Deltagande: Gunnar Toresson, Jan-Eric Svensson, Peter Lindstedt, John-Olov Albrektsson, 

Sven-Erik Sandblom, Lennart Bjufström, Lars-Erik Sandin (tfn) och Eva-Karin Krantz.  

Extra inbjudna: Lizette Andersson (Vuxenskolan) samt företrädare för Torpvandringsgruppen. 

§1 Mötets öppnande  

Mötet öppnades av ordf. Gunnar Toresson som hälsade alla välkomna.  

§2 Jan-Eric Svensson valdes till justerare.  

§3 Godkännande av dagordning med tillägg. 

§4 Föregående mötesprotokoll lästes av samtliga. 

§5 Ekonomi: kassör Jan-Eric presenterade nuläget, elförbrukning, medlemsrapport, balans-

och resultaträkning tom nov. 2022 

§6 Verksamhet  

a Studieförbundet Vuxenskolan representerades av Lizette Andersson som delgav oss 

Vuxenskolans funktion som främjande av folkbildning. Vuxenskolan erbjuder bl. a kontakt, 

stöd och ekonomisk hjälp vid cirklar, kurser liksom exv. arvoden till föredragshållare. Kan 

även bidra med att som nätverk söka stödpengar hos exv. Leaderprojekt. Kravet är att 

preciserat program/kostnadsredovisning lämnas före evenemanget i fråga, efterrapportering ej 

tillåtet. Har även POD-studio vid behov (Ljudupptagning).  

b/ Grötfest 8/12 kl. 18.00 med Backabogänget. Dukning ordnas efter 16.00 och 

kompletterande varor inhandlas på Köpet. Kostnad 60:-/ pers. 2 lotter ingår i priset. 

c/ Beslöts att ordna höstmarknad i september 2023. Ytterligare evenemang bestäms vid 

nästa möte i jan.2023. Styrelsen uppmanas att ta med förslag! 

§7 Rapporter:  

a/ Julmarknad på Sandhults gård 4/12. Flera sålda böcker samt några nya medlemmar. 

b/ Pomperipossa, evenemang nästa år. Förslag: eget evenemang eller samarbete? 

c/ Arkivet: Hyllor ska sättas upp. 

d/ Vattenskada i gamla köket. Avfuktning klar, golv ska läggas. 

e/ Energirådgivning, John-Olov har fått info vid träff med andra föreningar. Vi kan 

kostnadsfritt få besök med förslag till ev. åtgärder. 

f/ Gåva: Vev-grammofon och skivor. Provades, bör renoveras. 

g/ IT-utrustning: Jan-Erik visade förslag på en komplett utrustning vilket krävs för 

kommande projekt. Beslöts begära medel ur Ortsråd Väst eftersom det angår hela f.d. 

Sandhults kommun. Förslag på arbetsbord med underskåp ska även tas fram och adderas till 

ansökan. Totalkostnad: mellan 17000–20000: - 

h/ Försäkring: Jan-Erik fått erbjudande från Sveriges Hembygdsförbund. Vid jämförelse 

med nuvarande Dina försäkringar beslöts behålla Dina ytterligare ett år före utvärdering.  

§8 Övriga frågor 

a/ Investeringar: Fortsatt underhåll samt ny IT-utrustning. 

b/ Peter L frågade om behov fanns för inkomna överblivna skyltar. Övervägs till senare 

tillfälle. 

§9 Avslutning  

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

Nästa möte: 25 januari 2023 kl. 18.00. Stående inslag Ortsråd/Samverkan!  
Nordtorp 8 december 2022 

Eva-Karin Krantz         Gunnar Toresson  Jan-Erik Svensson 

Sekreterare            Ordförande   Justerare  

……………………………………………………………………………………………………………………………………………… 


